

德立莊博愛館住宿訂房單

2024 第14屆亞洲口腔顎顏面放射學大會年會 (ACOMFR2024)

lease refer to the below quotation for ACOMFR 2024 Asian Congress of Oral and Maxillo-Facial Radiology 2024

此報價有效期間:2024 年 6 月 13 日~ 2024 年 6 月 15 日止。

Quotation Valid Period: 13 June 2024 – 15 June 2024

<input type="checkbox"/> New Reservation 新訂房	<input type="checkbox"/> Amendment 修改	<input type="checkbox"/> Cancellation 取消
訂房代號 Reservation No. :	E-mail :	
房客姓名 Guest Name :	電話 Tel No. :	
聯絡人 Contact Person :	傳真 Fax No. :	
抵達日期 Arrival Date :	付款方式Payment	<input type="checkbox"/> 現金 Cash
離開日期 Departure Date :		<input type="checkbox"/> 刷卡 Credit Card

房型 Room Type	床型 Type	優惠價 Contract Rate (Per Night)	早餐 Breakfast	間數 Rooms
精緻雙人房(無窗)	一大床 Double	NT\$1,600	2	
	兩小床Twin	NT\$1,500	2	
市景雙人房	一大床 Double	NT\$1,800	2	
	兩小床Twin	NT\$1,700	2	
精緻家庭房(無窗)	兩大床	NT\$2,100	4	
市景家庭房	兩大床	NT\$2,500	4	

Inclusion of room rate:

1. Rates are inclusive of a 10% Service Charge and a 5% Tax.
2. Complimentary breakfast/ wired / wireless internet connection.
3. Hotel check in time is after 15:00 pm and check out time is before 11:00 pm

特殊需求 Special Request:

請提供信用卡號及有效日期以保證訂房, 訂房將保留至住宿日晚間六點

Please provide credit card number with expiry date for room reservation guaranteed otherwise room will be hold until 18pm

取消規定: 入住前一日取消者將收取一日房租

Cancellation Policy : Reservations cancelled less than 24 hours prior to the day of arrival will be subject to a one-night charge.

訂房截止日期 Reservation Deadline :

請於 2024 年 5 月 31 日前將訂房單傳送至本飯店訂房中心, 若該房型客滿, 以飯店現場公告房型房價為主

All reservation requests must be sent to Reservation Center via fax or e-mail on or before May 31th, 2024

Room type and Room requests will be confirmed based on availability at the time of booking.

Credit Card Guarantee ONLY 信用卡保證:

信用卡別 Credit Card Type	<input type="checkbox"/> Visa <input type="checkbox"/> Master Card <input type="checkbox"/> American Express <input type="checkbox"/> Diners		
持卡人姓名 Name of Card Holder			
信用卡卡號 Credit Card No.			
信用卡有效期限 Valid Dates			
信用卡簽名 Signature		訂房日期 Booking Dates	

(汰滄整合行銷有限公司 統編:59239319)

*完成以上訂房表格後, 請傳真至 南區聯合訂房中心-德立莊高雄博愛館訂房組 傳真: 07-5218714 或E-Mail: cindy.fan@citysuits.com.tw

南區聯合訂房中心-德立莊高雄博愛館 訂房組 電話:07-5215116 傳真:07-5218714
聯合訂房業務客服中心 台北市大同區西寧北路62號 TEL:(02)2552-2181#247 FAX : (02)2550-7397